
 

STYRETS BERETNING 2023-25 

 
ORGANISASJON 
 

Oppland Skikrets består pr. 1. mai 2025 av 89 aktive klubber. 
 

Pr. 31.12.2023 hadde skikretsen 9.431 aktive medlemmer, med dette er vi den fjerde største 
skikretsen i landet. Medlemstallet i tingperioden har vært stabilt (9.490 medlemmer pr. 
31.12.2021) Vi har dermed klart å stoppe nedgangen i medlemstall. 
 

Tallene pr. 31.12.24 vil ikke være klare før august 2025.  
 
 
Skikretsen har i tingperioden hatt følgende tillitsvalgte: 
 
STYRET 

● Kjetil Dahlen   Søre Ål IL  Leder 
● Elin S. Kjeldsberg  Vind IL    Nestleder til sept 2024 
● Sigrid Snuggerud  Gjøvik SK  Styremedlem til sept  2024,  

        nestleder fra sept 2024   
 

● Jon Monshaugen  Peer Gynt Alpinklubb   Styremedlem 
 

● Ronja Haakenstad Evertsen Øystre Slidre IL  Varamedlem til sept 2024, 
         styremedlem fra sept 2024 
 

 

● Torbjørn Broks Pettersen Øyer-Tretten IF Styremedlem  (Langrenn) 
● May Kristin Lønseth  Lensbygda SK  Styremedlem (Hopp/Kombinert) 
● Jørn Tore Linberg  Lillehammer SK Styremedlem (Alpint) 
● Torger Fenstad  Gausdal Skiklubb Styremedlem (Freeski) 

 
● Jostein Fuglerud   Vind IL    Varamedlem 

 
Elin S. Kjeldsberg valgte å tre ut av styret i mai 2024, da hun ble valgt inn som medlem i 
Langrennskomiteen. Sigrid Snuggerud ble da konstituert som nestleder, mens Ronja H. 
Evertsen rykket opp fra vara- til ordinært medlem. 
 



 
 

GRENKOMITEER 
 

Langrenn 
● Leder   Torbjørn Broks Pettersen Øyer-Tretten IF 
● Nestleder  Ragnhild Soleng  Vind IL (2023-24) 

    Elin S. Kjeldsberg   Vind IL (2024-25) 
● Medlem  Robert Granseth  Lillehammer Skiklub 
● Medlem  Frode Sørumshagen  Moen Sportsklubb 
● Medlem  Stian Ulberg    Skrautvål IL 
● Medlem   Gunnar Vestad   Vågå IL (2023-24) 
● Medlem   Kari Mangset    Ringebu-Fåvang Skiklubb (2024-25) 

 
 
Alpint/Telemark 

● Leder   Jørn Tore Linberg  Lillehammer Skiklub 
● Nestleder  Sondre Landmark  Gjøvik Skiklubb 
● Medlem   Morten Carolin   Lillehammer Skiklub  
● Medlem  Amund Gråberg  ØTI Hafjell Alpint 
● Medlem  Michael Stormyrbakken Peer Gynt Alpinklubb  
● Medlem   Anne Cathrine H. Berge  Kolbu KK (to.m. 31.12.23) 

 

Anne Cathrine H. Berge gikk ut av alpinkomiteen da styret vedtok å opprette Telemark som 
eget utvalg direkte underlagt styret f.o.m. 01.01.24, jf. sak 33/2023-25. 
 
Telemarkutvalget 

● Medlem   Anne Cathrine H. Berge  Kolbu KK 
● Medlem   Eirik Rykhus    Øyer-Tretten IF 

 
 
Hopp og kombinert 

● Leder    May Kristin Lønseth  Lensbygda Sportsklubb 
● Nestleder  Svein Jetlund   Sør-Fron IL (2023-24) 

    Anders Fyksen   Gausdal Skiklubb (2024-25)  
● Medlem  Stig Ottesen   Gausdal Skiklubb (2023-24) 
● Medlem  Stian Karlsen    Søre Ål IL (2023-24) 
● Medlem   Steinar Semmingsen   Søre Ål IL (2024-25)    
● Medlem  Kai Tangen Lunheim  Øyer-Tretten IF 
● Leder dommerutvalg Kolbjørn Asphaug  Vind IL 

 
Freeski 

● Leder   Torger Fenstad  Gausdal Skiklubb 
● Medlem  Nina Mariplass   Dombås IL 
● Medlem  Jostein Eikanger  Lillehammer Skiklub 
● Medlem   Therese Sellevoll   Øyer-Tretten IF 
● Medlem   Jack Eigenwillig Brusveen  Gausdal Skiklubb (2024-25) 
● Medlem   Henrik Bergsund  Aurdal IF Alpint (2024-25) 
● Medlem   Jorunn Reinsvllsveen  Gjøvik Skiklubb (2024-25)  



 
 

VALGKOMITÉ 
● Leder   Jan Arne Lønseth  Lensbygda Sportsklubb  
● Medlem  Pernilla Egedius  Vind IL 
● Medlem  Astrid Nyquist   Øystre Slidre IL 
● Varamedlem  Tormod Bjerke   Gausdal Skiklubb 

 
ANLEGGSUTVALG 

● Leder   Sigrid Snuggerud  Gjøvik Skiklubb 
● Medlem  Torbjørn Broks Pettersen Øyer-Tretten IF  
● Medlem   Torger Fenstad   Gausdal Skiklubb 

 
KONTROLLUTVALG 
 

● Leder   Olav Olstad   Vestringen IL 
● Medlem  Marit Stensvold Berntsen Nordre Land IL 
● Medlem   Tor Ødegaard   Nordre Land IL  
● Varamedlem  Jan Arild Berg   Etnedal Skilag 

 

    
REPRESENTASJON  
 

 

Skikretsen har vært representert på alle kretsledermøter i perioden. Noen få møter har blitt 
gjennomført fysisk, de fleste digitalt via Teams. 
 

Skitinget 2024 ble arrangert i Bodø, med 6 delegater fra Oppland Skikrets:  
Kjetil Dahlen, Elin S. Kjeldsberg, Jørn Tore Linberg, May Kristin Lønseth, Torger Fenstad og 
Janne Krågå. 
 

Skikretsen har i tillegg vært representert på inviterte arrangementer i regi av Innlandet 
idrettskrets og  på fylkes- og kommunalt nivå. 
 

 
STYRETS ARBEID 
Det er avholdt 12 styremøter i perioden og 129 saker er behandlet. Styremøtene avholdes 
normalt på Idrettens Hus på Lillehammer. I tillegg ble det gjennomført styre- og 
komiteseminar for alle tillitsvalgte på Quality Hotel, Gjøvik, 15-16. september 2023. 
 

Det har vært gjennomført vår- og høstmøter i alle grener. 
 

OSK har i hele tingperioden hatt samarbeid med Hedmark Skikrets både på komité- og 
administrativt nivå. Dette skaper grunnlag for videre samarbeid og en god felles utvikling på 
sikt. Det er ikke aktuelt å slå sammen de to skikretsene før Norges Skiforbund tar stilling til 
regionalisering, men styret vil jobbe for et enda tettere samarbeid med Hedmark i kommende 
tingperiode. 
 

Forholdet til Norges Skiforbund er godt. 

 



 
 

Handlingsplan 2023– 2025 
… har vært grunnlaget og retningsgivende for vårt arbeid i styret, grener og administrasjon. 
Den består av noen overordnede mål på de ulike områdene i Skiforbundets strategiplan. Med 
bakgrunn i denne har hver grenkomité blitt utfordret til å lage 3-4 konkrete, nyskapende 
tiltak knyttet til mål i handlingsplanen.  
 

Handlingsplanen har vært gjennomgående tema på styremøtene for å ha fokus på 
målsettingene og tiltak knyttet til disse. Som beretningene i de ulike grenene viser, er mye 
av Handlingsplan 2023-2025 iverksatt. Styret mener at planen har vært et godt 
styringsdokument og at flere av målsettingene og tiltakene er knyttet til langvarige 
prosesser som også vil fortsette inn i ny tingperiode.  
 
 
ADMINISTRASJON 
Oppland Skikrets har sin hovedadministrasjon på Idrettens Hus på Lillehammer, i 
kontorfellesskap med bl.a. Innlandet Idrettskrets, Håndball Region Innlandet, Olympiatoppen 
Innlandet og andre ansatte i Norges Skiforbund.  
 

Kretsens administrasjon har bestått av en administrasjonssjef i 100% stilling, samt 
skiklubbutvikler i 50% stilling.  
 

● Administrasjonssjef Ellie Lein har vært ansatt i 100% stilling i hele tingperioden 
● Skiklubbutvikler Marianne Myklebust ansatt til mai 2024 
● Skiklubbutvikler Oda Hovelstuen Blystad ansatt august 2024 

 
Både adm.sjef og skiklubbutvikler er formelt ansatt i Skiforbundet. 
 

 
 
ØKONOMI 
Oppland Skikrets har en god, solid økonomi. Forutsetningen om fortsatt drift er til stede. 
Årsregnskapet er satt opp under denne forutsetningen.  
 

● Resultat 2023, årsresultat kr. 313.260 (underskudd). Totale inntekter kr. 3.637.732 
● Resultat 2024, årsresultat kr.  2.379 (overskudd). Totale inntekter kr. 3.025.165 

 
Begge årene har det blitt budsjettert med underskudd, i tråd med skikretstingvedtak.  
 

I tillegg fører skikretsen f.o.m. 2021 regnskapet for Team Elon Innlandet, som ligger innbakt i 
det årsregnskapet som legges fram for skikretstinget. 
 

I 2022 fikk skikretsen overført EK-midler fra Oppland Skidommerlaug, som ble nedlagt. Disse 
midlene er øremerket bruk til hoppsporten. 
 
I 2023 overtok skikretsen Asgeir Cup-stipendet. Disse pengene står på egen konto som 
forvaltes av Alpinkomiteen og brukes til utdeling av årlige stipend til alpinister U16. 
 

Se egen tingsak om Økonomi for flere regnskapsdetaljer. 



 
 

 
 
 Egenkapitalutvikling (EK) 
 Skikretsen har pr. 31.12.24 en samlet EK på kr. 3.955.373.  
 Dersom man tar med EK øremerket hhv. Team Elon Innlandet, Skidommerlauget og   Asgeir- 
 stipendet, er total EK 4.659.448. 
 

 
 

 
Styret har fortsatt stor oppmerksomhet på økonomirutiner og transparens i hele kretsens 
økonomi. Dette har gitt en god oversikt og en meget sunn og oversiktlig økonomistyring. Det 
er etablert gode rutiner, og alle grener og styret har fått den bistanden de trenger.  

 
 
ANLEGG  
Skikretsen har fortsatt stort fokus på anlegg, og det jobbes godt med utvikling og 
etablering av anlegg i alle deler av kretsen. Fokus i denne tingperioden har vært utvikling av 
nærmiljøanlegg og tilrettelegging for skileik- og crosselementer i eksisterende anlegg. Her 
har skiklubbutviklerne våre gjort en god jobb de siste årene. 
 

Skikretsen har en anleggsplan som ble godkjent på Skikretstinget i 2013. En revidert versjon 
av denne ble godkjent på Skikretstinget 2019. Anleggskomiteen har vært ledet av Sigrid 
Snuggerud. Revidert anleggsplan legges fram på skikretstinget våren 2025. 
 
Skikretsen er fremdeles deleier i Hafjell Freeepark AS sammen med Øyer kommune og Hafjell 
Alpint AS. Torger Fenstad ble valgt inn som styreleder i selskapet etter Fred Arne Hessen i 
2017. Foranledningen for anlegget og selskapet var YOG2016.  
 

 



 
 

ARRANGEMENT   
OSK har gode arrangører i alle grener og det arrangeres små og store renn i alle grener. 
Av større arrangement i Oppland i perioden 2023-2025 kan nevnes: 
 

● 2023-24:  NM del 1 langrenn, Beitostølen 
   Hovedlandsrennet langrenn, Gålå 
 

  NM fart Junior I alpint, Hafjell (ifm. den årlige FIS Fartsuka) 
   Hovedlandsrennet Freeski, Skeikampen 
 

‘Stor-NM’ på Lillehammer,  
 hhv. langrenn (del 2), kombinert, hopp, randonee, alpint  (inkl. Junior II) og       
            telemark 
 

 

● 2024-25:  NM junior langrenn, Lygna 
Nordisk Juniorlandskamp nordiske grener, Jordalen og Gålå 
NM kombinert, Beitostølen    

   NM junior hopp, Lillehammer 
            NM fart Junior I alpint, Hafjell (ifm. den årlige FIS Fartsuka) 

NM Masters alpint, Beitostølen 
Hovedlandsrennet alpint, Hafjell (arrangert av Akershus skikrets) 
Hovedlandsrennet Freeski, Skeikampen 

   

 

 For øvrig vises det til grenkomiteenes rapporter.  

 
SPORTSLIG AKTIVITET  
 

Breddeidrett 
Skikretsens viktigste rolle er å tilrettelegge for god breddeaktivitet i klubbene, i tillegg til å 
arrangere samlinger på tvers av klubber. OSK har i perioden gjennomført både grenvise 
samlinger og samlinger på tvers av grener.  
 

Styret har hatt en aktiv rolle i diskusjoner og tingforhandlinger for å fremme Oppland 
Skikrets sitt syn på viktigheten av satsing på dette området, og derigjennom bidratt til 
etablering av rekrutteringsavdeling i NSF og sentral finansiering av arbeidet. 
 

OSK tilbyr også rekrutteringstiltak gjennom bl.a. inspirasjonsbesøk i klubb og utdanning av 
trenere/aktivitetsledere. Det har vært gjennomført flere trenerkurs de siste årene, og det er 
lagt et godt grunnlag ute i distriktene med mange nye utdannede trenere. Se Kompetanse 
under. 
 

Skiklubbutvikleren har bidratt til å gjennomføre flere gode utviklingsprosjekt i klubbene, se 
flere detaljer i eget kapittel for skiklubbutvikleren senere i beretningen. 
 

Toppidrett  
Det «gror godt» i toppidretten i Oppland!  Både langrenn, hopp, freeski og telemark har hatt 
utøvere på nasjonale lag, og det er i denne perioden tatt medaljer av Opplands-utøvere i 
internasjonale renn. Dette gjelder både for juniorer og seniorer i kretsen. Suksessen som våre 
toppidrettsutøvere har, er en viktig inspirasjonskilde for bredden og for å skape ny 
rekruttering.   



 
 

KOMMUNIKASJONSARBEID 
Handlingsplanen retter søkelyset mot informasjon og samfunnskontakt og har definerte mål 
og tiltak for kontinuerlig forbedring av dette området. 
 

Daglig kommunikasjon og informasjonsdeling til klubbene skjer i hovedsak gjennom digitale 
kanaler. Facebook-siden til OSK har nesten 4.000 følgere og er en godt brukt og levende 
kommunikasjonskanal. I tillegg har de ulike grenene egne grupper og kanaler til direkte rettet 
mot ulike brukergrupper, dette fungerer også meget bra. 
 

Kretskontoret oppsøkes av medlemmer og klubber i stor utstrekning pr. e-post og telefon. 
Skikretsen sørger også for klubb- og medlemskontakt gjennom høst- og vårmøter, der alle 
som driver skiidrett er velkomne. 
 

 
 
KOMPETANSEUTVIKLING 
Skikretsen har arrangert trenerkurs i langrenn, sikringskurs trampoline i freeski, 
foreldretrenerkurs alpint, TD-kurs i langrenn og dommerkurs hopp/kombinert. I tillegg har 
skiklubbutvikleren hatt flere inspirasjonsøkter i klubb. 
 

For øvrig vises det til grenkomiteenes rapporter.  
 

 
 

SKIKRETSENS SKIKLUBBUTVIKLER (SKU) 
Marianne Myklebust sluttet i stillingen som skiklubbutvikler i Oppland i mai 2024 for å 
begynne å jobbe 100% stilling i NSF Rekrutteringsavdeling. Stillingen ble utlyst, med flere 
godt kvalifiserte søkere, og Oda Hovelstuen Blystad begynte i stillingen august 2024, i et 
samarbeid med Hedmark Skikrets (50/50%). 
 

Skiklubbutviklerne er formelt ansatt i Skiforbundet. Men finansieringen er et spleiselag 
mellom forbund og krets. Fram til 1. mai 2024 dekket Oppland Skikrets hele lønnskostnaden 
for vår SKU, for å bidra til å få prosjektet opp å stå ren økonomisk (sammen med 4 andre 
kretser)  F.o.m. 1. mai 2024 har vi inngått i en kostnadsfordelingsmatrise på lik linje med alle 
kretsene, med en fordeling basert på nøkkeltall for antall klubber, medlemmer og inntekt fra 
deltakeravgift. 
 
Styret er svært fornøyd med den jobben som Marianne og Oda har gjort for skikretsen i 
tingperioden. Det er gjennomført et imponerende antall tiltak ute i klubbene, som også gir 
gode tilbakemeldinger på gjennomført aktivitet. Vi ser imidlertid at det er en god del klubber 
som fortsatt ikke har hatt besøk av SKU. I neste tingperiode ønsker skikretsen derfor å drive 
enda mer oppsøkende kontakt og aktivitet med disse miljøene. 
 

 
 
 



 
 

Gjennomførte aktiviteter 2023-25 
Det har vært gjennomført flere prosjekt i regi av SKU den siste tingperioden. 
 
Skisprellhenger 
Skikretsen har investert i en kapellhenger med diverse utstyr, bl.a. orgeltramp, hopp, 
slalåmstaur, skileikutstyr og ski/rulleski/staver/sko. Hengeren kan lånes ut til klubber. 
 
Skikretsen på hjul 
… er aktivitet med rulleski og utstyr fra skisprellhengeren. Denne turneen ble gjennomført 
høsten 2023 på følgende steder: Vind Idrettspark, Karidalen skisenter, Fagernes (Skrautvål 
IL), Norsk Vegmuseum, Øyer (ØTI), Nordre Land IL/Torpa ski og Birkebeineren skistadion 
(Lillehammer SK) 
 
Skisprell 
… er en aktivitetsdag i klubbene/alle grener, med pølsegrilling og høy soslal faktor. 
Følgende klubber har hatt skisprell i perioden: 
 

o 2023-24:  
Gausdal, Lygna, Vind, Karidalen, Fluberg/Søndre Land, Hafjell (alpint), Øyer (langrenn), 
Engesvea, Lom, Hedalen, Skrautvål, Ringebu, Jevnaker, Tingelstad og Aurdal (alpint) 
 

o 2024-25:  
Hafjell (Telemark), Jordalen (hopp), Lygna, Vingrom, Ringebu, Nordre Land 

 
I tillegg har SKU tilrettelagt for barneaktivitet/skisprell på følgende arrangement 

o Langrennsåpning på Beitostølen 2023 og 2024 
o NM del 1 på Beitostølen 2024 
o WC kombinert Lillehammer 2024 
o WC hopp Lillehammer 2024 
o WC langrenn Lillehammer 2024 
 

 
Barnas Mini-VM 
I samarbeid med VM-arrangøren i Trondheim og Sparebank1 er det gjennomført Barnas Mini-
VM både sesongen Dette er lavterskel skirenn for barn opp til 12 år, som har vært svært 
vellykkede arrangement med imponerende mange barn til start. 
 

o 2023-24: Follebu, Mån (Vågå), Gålå og Dombås 
o 2024-25: Beitostølen, Follebu, Gålå, Lom og Dombås 

 
Inspirasjonsbesøk skoler 
Søre Ål skole og Gausdal skole 

 
Inspirasjonskurs/-kvelder klubber 
…bl.a. i forbindelse med utdeling av utstyrspakker. 
SKU har i løpet av perioden besøkt Skrautvål IL, Lillehammer Skiklub, Lygna, Raufoss, Lom og 
Gålå. 



 
 

Trenerkurs 
For å avlaste skiklubbutvikleren, har vi valgt å engasjere eksterne kursholdere til 
trenerkursene, hhv. Katrine Horsberg Lange og Kristoffer Kvarstad. 
 
Klubbutvikling 
Det er utarbeidet en digital mal for Klubbhåndbok, bl.a. med nyttige råd og tips til 
rekruttering og å holde på utøverne, og engasjement av foreldre i klubben. Dette er et nyttig 
verktøy når SKU skal jobbe med klubbutvikling i klubbene. 

 
Webinar 
Følgende webinar er gjennomført høsten 2023: 

o Langrennscross (for klubber som skulle arrangere crossrenn) 
o Klubbguiden (presentasjon av den digitale guidemalen) 

 
Regionmøter 
Skikretsen med SKU og langrennskomiteen i spissen arrangert regionmøter i alle regioner 
høsten 2024. Hovedtema var rekruttering og samarbeid på tvers av klubber. I flere av 
regionene har det i etterkant vært gjennomført nye møter og tiltak/aktivitet som et resultat 
av regionmøtet. 
 
Anleggsrådgivning 
SKU har deltatt på flere anleggsbefaringer i løpet av tingperioden, primært for å se på 
mulighetene for tilrettelegging for skileik/cross i eksisterende anlegg (rekrutterende anlegg) 
bl.a. Lygna, Gålå, Lesja, Otta og Trabelia. 
 

SKU gjennomførte mange anleggsbefaringer med påfølgende tegning av skisser i forrige 
tingperiode. Disse vil bli fulgt opp i kommende tingperiode. 

 
Prosjekt Randonee 
Er i startgropa, vil videreføres inn i neste tingperiode, både mht. randoneekonkurranser og 
samarbeid med DNT om merking av randonee-traseer i nærmiljøet. 
 

 
Etablering av rekrutteringsutvalg 
Skiklubbutvikleren er grenuavhengig og ønsker samarbeid med alle grener – og på tvers av 
grener. 
 
Andre aktiviteter 

o Bidratt på breddesamling alpint på Juvass høsten 2024 
o Tilrettelegging langrenns- og kombicross HL 2024 på Gålå 
o Ridderuka på Beitostølen 2023 og 2024 
o Deltatt i arbeidsgruppa som har jobbet med NSF Langrenns satsning Skiløftet 
o Young Star kombinert Trysil høsten 2024, økter for barn og foredrag for foreldre 
o Deltatt på NIF Trenerutviklerkurs høsten 2024 

 

 



 
 

KONKLUSJON 
Oppland Skikrets består av 89 aktive klubber/lag og er en viktig bidragsyter til gode 
lokalsamfunn og sunn verdiskapning. Styret er stolt av arbeidet og den innsatsen som 
legges ned i klubbene, de er fundamentet for utviklingen av skisporten i kretsen. Skikretsen 
har prioritert sin rolle som bidragsyter og støttespiller og har økt ressursbruken på dette de 
siste årene, bl.a. gjennom skiklubbutvikleren og å sette av ekstra penger til den jobben den 
skal gjøre. 
 

Skikretsen ønsker et tett og godt samarbeid videre – både med enkeltmedlemmer, 
klubbmiljøer og regioner. Skiidretten i Oppland har et godt grunnlag for positiv utvikling 
fremover.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


